
Magyar Zoltán és Ander Balázs

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Miközben országosan rengeteg nélkülöző idős ember fagy halálra minden télen, hány
ezer köbméter fát loptak el az egykori homokkomáromi l őtér területéről?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter úr!

Tudomásunkra jutott, hogy a korábban katonai lő térként funkcionáló, beerdősödött állami

területrő l több ezer köbméter fa tűnt el . Miközben egy egész életet becsülettel végig dolgozó

nyomorúságos nyugdíjukból vegetáló kisnyugdíjasok sokasága fagyoskodik telente, jogosna k

tűnik az a kérdés, hogy hova tűnt az a jelentős mennyiségű faanyag, amelyet szociáli s

tűzifaként kiosztva jelent ősen könnyíteni lehetett volna a számos nélkülöző honfitársunk

életet a fűtési időszakban . Az eset súlyosságát jelzi, hogy egyes vélemények szerint, eg y

tragikus haláleset is az ügyhöz köthető.

Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy indult-e vizsgálat az ügybe n

és ha igen, akkor milyen eredménnyel? A kaszói erdészet érintett-e az ügyben? Milye n

engedélyekkel rendelkeztek az érintett területr ől fát kitermelők? Tudod-e a

kitermelésről a szaktárca illetékes államtitkára? Kik és milyen állami eszközöke t
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használtak a fakitermelés során? Hány köbméter fát vallottak be és hány köbméter

tűnhetett el ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . október 9 .

Tisztelettel :
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